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ЧРЕЗ 

ПРЕДЕСЕДАТЕЛЯ 

НА ОБЩИНСКИ СЪВЕТ РУСЕ 

ДО 

КМЕТА НА 

ОБЩИНА РУСЕ 

ПИТАНЕ 

От Йорданка Миронова Даневска 
Общински съветник от групата на ПП ГЕРБ 

Относно: Трагичното състояние на уличната настилка /липсваща такава/ 
на ул. „Витоша" в гр. Русе и необходимост от извършване на ремонтни 
дейности-преасфалтиране на същата 

УВАЖАЕМИ ГОСПОДИН МИЛКОВ, 

Към мен се обърнаха живущи по улица „Витоша". Същата се намира в 
т.нар. широк център на гр. Русе. Асфалтирана е преди повече от 40 години и от 
настилката й не е останало нищо. Живущите по улицата са принудени да газят 
в локви и кал при дъжд, а при сухо време облаци прах да влизат в домовете им. 

Съгражданите ни са Ви сигналиэирали за проблема преди две години, на 
14.04.2021 г., когато са входирали и подписка. Две години по- късно реални 
действия не са предприети. 

Във връзка с гореизложеното моля да отговорите на следния въпрос: 

Ще възложите ли извършването на ремонтни дейности- преасфалтиране 
на уличното платно на ул. „Витоша" в гр. Русе и ако да в какви срокове ще се 
извърши същото. 

Настоящото питане е съгласно чл.104 от ПОСОбНКВОА и моля на него 
да ми бъде отговорено както писмено, така и устно. 

12.04.2023 г. С уважение: 
Йорданка Даневска 


